

RFP 401723

Question 1

We understand that you had 2100 completes last time this survey was conducted; do you have a specific sample size in mind given the budget for this current project?

Answer 1

We are looking for the appropriate sample size fitting the highest number of completed questionnaires within the identified budget.

Question 2

Will the Sponsor of the survey be revealed to participants in the introduction? There was no introduction provided in the survey provided.

Answer 2

Yes, the sponsor of the survey will be identified to participants in the introduction. For example, the introduction could begin as: Hello my name is (interviewer) and I am calling on behalf of Innovation, Science and Economic Development Canada, formerly known as Industry Canada (PROMPT: It is a department of the Federal Government of Canada with a mandate of fostering a growing, competitive and knowledge-based Canadian economy.) Our company...

Question 3

In Part II, Section 5.0 of the RFP, it mentions that the vendor is to provide Margin of Error tables for all results. Will there be quotas in place for Industry, Region, and business size? If so, are the quotas predetermined or are they Stats Can quotas?

Answer 3

The quotas are part of the sampling strategy. ISED is looking for a representative sample of small business by Industry, Region and business size. This would have to be finalized in collaboration with ISED. Please refer to the second bullet of section 5.0.

Question 4

Part 2 – Terms of Reference – Section 13.0 “Contractor Selection Method” states that the top-ranked proposal will be determined based on the proposal which has:

- met all mandatory criteria,
- has met or exceeded all the required minimum technical points, and,
- **commits to providing the highest number of completed questionnaires in the financial bid.**

How will this last/third bullet item be evaluated? e.g. how will the number of completes be factored into scoring?

We are wondering if a bid for 1000 completes at a price of \$50,000 would score equally against a bid for 2000 completes at a price of \$100,000.

Answer 4

ISED is aware that the larger the number of questionnaires that can be appropriately completed will result in more accurately estimated statistics. At the same time, this allows us to do more cross tabulation. ISED is looking for the highest number of completed questionnaires within the identified budget.

Question 1

Nous savons que 2100 questionnaires ont été complétés la dernière fois que ce sondage a été effectué ; avez-vous en tête une taille d'échantillon spécifique compte tenu du budget du projet en cours ?

Réponse 1

Nous recherchons la taille d'échantillon appropriée qui correspond au plus grand nombre de questionnaires remplis dans les limites du budget identifié.

Question 2

Le commanditaire du sondage sera-t-il révélé aux participants lors de l'introduction ? Il n'y avait pas d'introduction dans le questionnaire du sondage fourni.

Réponse 2

Oui, le commanditaire de l'enquête sera identifié aux participants dans l'introduction. Par exemple, l'introduction pourrait débiter comme suit : Bonjour, je m'appelle (intervieweur) et j'appelle au nom d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada, anciennement connu sous le nom d'Industrie Canada (PROMPT : C'est un ministère du gouvernement fédéral du Canada dont le mandat est de favoriser la croissance, la compétitivité et l'économie canadienne fondée sur le savoir). Notre entreprise.....

Question 3

Dans la partie II, section 5.0 de la DP, il est mentionné que le fournisseur doit fournir des tableaux de marge d'erreur pour tous les résultats. Y aura-t-il des quotas en place pour l'industrie, la région et la

taille de l'entreprise ? Dans l'affirmative, les quotas sont-ils prédéterminés ou s'agit-il de quotas de Statistique Canada ?

Réponse 3

Les quotas font partie de la stratégie d'échantillonnage. ISED est à la recherche d'un échantillon représentatif de petites entreprises par industrie, région et taille d'entreprise. Cela devrait être finalisé en collaboration avec l'ISED. Veuillez-vous référer au deuxième point de la section 5.0.

Question 4

Partie 2 - Mandat - La section 13.0 " Méthode de sélection de l'entrepreneur " stipule que la proposition la mieux classée sera déterminée en fonction de la proposition qui a été soumise :

- répond à tous les critères obligatoires,
- a atteint ou dépassé tous les points techniques minimaux requis, et,
- **s'engage à fournir le plus grand nombre de questionnaires remplis dans l'offre financière.**

Comment cette dernière/troisième puce sera-t-elle évaluée ? p. ex. comment le nombre de questionnaires remplis sera-t-il pris en compte dans la notation ?

Nous nous demandons si une enchère de 1 000 exemplaires complets à un prix de 50 000 \$ donnerait la même note qu'une enchère de 100 000 \$ pour l'an 2000.

Réponse 4

ISDE est conscient que plus le nombre de questionnaires complété adéquatement est élevé, plus les statistiques estimées seront précises. En même temps, cela permet à ISDE de produire plus de tableaux croisés. ISDE recherche le plus grand nombre de questionnaires remplis dans les limites du budget identifié.